



Den 04.10.18

Referat af SB-møde d. 03.10.18

Tilstede: Jesper, Connie, Fie, Pia, Helene, Karen H, Mikkeline, Kirstine, Hugo og Karen B

1.	<p>Godkendelse af dagsorden.</p> <p>Dagsordenen godkendt, dog med ændringer i rækkefølgen af punkter.</p>	
2.	<p>Godkendelse af referat.</p> <p>Referat af mødet d. 28.08.18 godkendt.</p>	
3.	<p>Godkendelse af princippet:</p> <p>Samarbejdet mellem skolen og KKFOén</p> <p>Da princippet har været drøftet både i forældrerådet og i personalegruppen, og der ingen kommentarer var, blev princippet godkendt.</p>	Bilag 1
4.	<p>Drøftelse af tilsynsprocedurer</p> <p>Forslag til forberedelse af tilsyn mht. ledelsens redegørelse. For at få en så nuanceret redegørelse som muligt, var der enighed om, at SB på mødet inden drøfter hvilke spørgsmål, der skal belyses i ledelsens redegørelse.</p> <p>Til næste SB-møde er der et punkt med tilsyn af skolens trivselsplan. Følgende spørgsmål vil SB gerne have belyst i ledelsens redegørelse:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. Hvilke overordnede trivselstiltag arbejdes der med i klasserne? 2. Hvordan er elevernes generelle trivsel iflg. den nationale trivselsmåling? 3. Hvad er ledelsens vurdering/opfølgning i forhold til stor udsivning på enkelte klassetrin? 4. Hvor ofte benyttes proceduren, når elever har for meget fravær? 5. Overgangen fra 0.kl til 1.kl – hvilke tiltag er sat i værk? <p>Elevrådet skal ligeledes drøfte, hvad klasserne er optaget af i forhold til fællesskab og trivsel</p> <p>Til næste møde vil der være brainstorm vedr. underretning af hjemmene om elevernes udbytte af undervisningen (princip endnu ikke udarbejdet)</p>	
5.	<p>Trafiksituationen på Tranehavevej samt Natalie Zahlesvej</p> <p>Til sidste styregruppemøde vedr. Områdefornyelse blev de usikre trafikforhold omk. skolen drøftet. Pia har haft kontakt med forvaltningen, som for længe side skulle have stillet flere vejskilte op omk. skolen.</p>	Bilag 3



	<p>Drøftelse af, hvad kan der gøres ifht. at sikre skolevejen for skolens elever. Flere forældre er desværre ikke så gode til at overholde reglerne for, hvor man må parkere ved skolen.</p> <p>Pia skriver i det næste forældrebreve vedr. trafikreglerne lige omkring skolen.</p> <p>SB har udfærdiget brev til det politiske niveau vedr. de usikre trafikforhold ifht elevernes skolevej. Det vedlagte udkast vil blive skrevet færdigt og sendt til Lokaludvalget, som sender videre til det politiske niveau.</p>	
6.	<p>Meddelelser fra elevrådet</p> <p>Der er nu valgt elevrådsrepræsentanter for alle klasser fra 3. til 9.kl M3 har også valgt 2 repræsentanter, som desværre ikke kunne deltage på sidste møde, da de var på tur. Elevrådet er konstitueret med Hugo (9z) som formand og Agnes (8a) som næstformand. Elevrådet vil gerne arbejde med bedre integration af M3-eleverne i udskolingens fællesskab, trivselsdag, Fortsat arbejde med Læring i bevægelse (LIB) m.v. Der er ikke udarbejdet årshjul for møderne endnu.</p> <p>Rygeregler skal indskræmpes for eleverne i udskoling.</p> <p>Til næste elevrådsmøde arbejdes der med udpegning af elever til mangfoldighedworkshop. Desuden arbejdes der fortsat arbejde med LIB.</p>	
7.	<p>Workshop vedr. mangfoldighed</p> <p>Arbejdsgruppen fremlagde deres oplæg. Formålet med workshoppen er, at SB kan få input til et princip om mangfoldighed. Drøftelse af hvad forstår vi ved mangfoldighed. Bavnehøj skole har en stor diversitet i elevgruppen på mange niveauer. Hvordan ses det som en styrke, og hvordan kan det komme det til udtryk i skolens værdier. Vigtigt workshoppen giver mulighed for at komme med konkrete forslag til at styrke mangfoldigheden bredt forstået. SB skal komme med et oplæg om, hvorfor de er optaget af dette emne. Vigtigt elevperspektivet også medtages. Hugo og Agnes inviteres med som repræsentanter fra elevrådet. Foreløbig planlægning baseres på, at der kommer et kort oplæg evt med en ekstern oplægsholder og derefter drøftelse i grupper. Arbejdsgruppen arbejder videre med planlægningen. Den endelige plan fremlægges</p>	Bilag 2 og 2A



	til næste møde.	
8.	Drøftelse og evaluering af afdelingsforældremøderne Team 3 og 4 manglede tid i klasserne. Den fælles seance tog for lang tid. Møderne kan evt. forlænges eller der kan afholdes 2 møder om året.	
9.	Div skolearrangementer og justeringer Der afholdes ikke forårskoncert i år, da vi er ved at konceptudvikle forårskoncerten. Der er i stedet et fælles julearrangement for indskolingen og Børneborgen. Mellemlinnet afholder koncert ifbm afslutning af Music in Favor	
10.	Praktisk orientering og koordinering SB-mødet d. 6.11 flyttes til mandag d. 29.10. Jesper S og Helene deltager til indskrivningsmødet for kommende 0.klasseelever torsdag d. 25.10 kl. 16.30-19.00. Agnes og Hugo deltager som repræsentanter fra elevrådet.	
11	Meddelelser Herunder byggeudvalget, områdefornyelsen m.v.	Bilag 4
12	Evt. Kontaktforældremødet, som var planlagt til d. 10.10 flyttes til torsdag d. 8.11.	

Referent: KB

Næste SB-møde er mandag d. 29.10.18 kl. 17-19.